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"Habemus burgemeester"

Na het verdrietige overlijden van Gert Jan Nijpels is Wim Groeneweg vrij kort daarop
benoemd als waarnemend burgemeester. Daarmee werd door een inwoner Groeneweg

weggezet als een soort "tussenpaus", aangezien beëdiging van een nieuwe
burgemeester nog steeds gepland staat op 1 juli 20201. Iets te weinig eer voor

Groeneweg, want die vervuld naar mijn waarneming zijn rol met verve. Binnen het
benoemingsproces kwam vervolgens de vraag van een andere inwoner of er al "witte

rook" was. Zullen we de beraadslagingen van de vertrouwenscommissie en
gemeenteraad over de burgemeestersbenoeming in het verlengde van deze
"vaticanismes" dan ook maar meteen "het conclaaf" noemen? Dan ook een
schoorsteentje op het gemeentehuis, camera's erop gericht, inwoners op de

parkeerplaats aan de Klaproos bijeen. Boe-geroep bij zwarte rook, jubelstemming bij
witte rook en vervolgens via de digitale weg het triomfantelijk uitgesproken "Habemus

burgemeester" ("we hebben een burgemeester")? Er zijn ongetwijfeld best parallellen te
vinden met het proces tot benoeming van een nieuwe kerkvorst, maar wellicht toch wat

overdreven om het benoemingsproces zo vorm te geven. Desalniettemin waren de
verwachtingen hooggespannen en mogen we dan ook verheugd zijn dat de

gemeenteraad tot een aanbeveling is gekomen. Daarover in het
onderstaande meer...

column
Bram Beemster
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Vanuit het bestuur

Vanuit het bestuur

Verkiezingen 16 maart 2022 - bestuursvergadering
De verkiezingen van 16 maart 2022 komen met rasse
schreden op ons af. Aankomende bestuursvergadering
op dinsdag 18 mei 2021 zal in het teken staan van het
oplijnen van het proces richting verkiezingen.

Mocht u alvast willen doneren richting campagne,
stuur een mailtje naar: cdaopmeer@quicknet.nl

Ina Vlaar - Keuning lid in de orde van Oranje-
Nassau
Onze Ina Vlaar - Keuning is op maandag 26 april 2021
gedecoreerd voor al haar vrijwilligerswerk en benoemt
tot lid in de orde van Oranje-Nassau. Ina is onder meer
onderscheiden vanwege haar inzet voor het CDA. Zij
heeft eerder een zilveren CDA-speld gekregen en was
onder meer raadslid, bestuurslid en secretaris. Ook nu
nog is Ina zijdelings betrokken en houdt ze keurig
netjes de website bij. Daar hebben we als afdeling geen
omkijken naar. Het ziet er altijd netjes uit.

Daarnaast is Ina is sinds de jaren ’80 actief als
vrijwilliger voor de basisschool, de RK-parochie,
collectant voor diverse organisaties en vrijwilliger bij
Raad en Daad.

Vanaf deze plaats willen wij Ina van harte feliciteren
met de decoratie en dank voor haar grote inzet!
 

Ina Vlaar-Keuning gedecoreerd door burgemeester Wim Groeneweg in het bijzijn van
haar ogenschijnlijk trotse man Gerard

Vanuit de fractie

Gerard van den Hengel

Terugblik raadsvergaderingen

Raadsvergadering 1 april 2021
Motie zelfbewoning (zie hieronder)

Op initiatief van het CDA is een motie aangenomen om onderzoek te doen naar
zelfbewoningsplicht en anti-speculatie bij planontwikkeling door gemeente Opmeer en
verkoop vanuit Gemeentelijk Woningbedrijf Opmeer. Oogmerk: zicht op mogelijkheden

om prijsopdrijvende effecten van investeerders te voorkomen en de woningmarkt te
beschermen. Die motie is overgenomen door het college.

Drie stolpen
Daarnaast zijn vier bestemmingsplanwijzigingen vastgesteld. Bij twee komt voor

leegstaande agrarische bebouwing een stolp in het landschap terug. Bij een ander plan
wordt een oude stolp in oude luister hersteld en voor bewoning bestemd. Dat knapt op!

Snellere procedures voor inwoners onder Omgevingswet
Verder kwamen doorzichten richting Omgevingswet aan de orde. Procedures moeten
voor initiatiefnemers korter. Daarom heeft CDA ingebracht dat het goed is in dat kader
nu al na te denken over bevoegdheidsverschuiving van de ruimte-voor-ruimteregeling

en of we de welstandstoetsing beknopt kunnen houden onder de Omgevingswet.
Afspraak is die discussie later te voeren.

Raadsvergadering 29 april 2021 - Aanbeveling burgemeester
Het kan u verder niet zijn ontgaan dat een nieuwe burgemeester is aanbevolen. Bram

Beemster was voorzitter van de vertrouwenscommissie. Veel kan daar niet over gezegd
worden omdat dit onder geheimhouding valt, maar volgens Bram was het proces:

"intensief, maar gedegen en interessant".

Met als resultaat dat de gemeenteraad van Opmeer de heer Gerard van den Hengel
(57) aanbeveelt bij de minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties om te
worden benoemd tot burgemeester van Opmeer. De heer Van den Hengel heeft een

rijke bestuurlijke ervaring. Zo was hij onder andere waarnemend burgemeester in
Borne, twaalf jaar wethouder in Barneveld en jarenlang statenlid en raadslid voor de

VVD. De heer Van den Hengel heeft twee kinderen en woont in Barneveld.

“De heer Van den Hengel heeft zich gepresenteerd als een daadkrachtig bestuurder
met goede netwerkvaardigheden. Hij is in staat zich te ontpoppen als een echte

burgervader voor de inwoners en verenigingen in Opmeer in goede maar ook in slechte
tijden. Zijn toegankelijkheid en betrokkenheid in de samenleving zijn kenmerkend”,

aldus Bram.

Raadsvergadering 12 mei 2021 - Wegenoverdracht Hoogheemraadschap naar
gemeente

In de raadsvergadering van woensdag 12 mei 2021 is door de gemeenteraad na een
lang proces van jaren besloten de wegen over te nemen van Hoogheemraadschap
Hollands Noorderkwartier. Dit is gedaan door akkoord te geven op een omvangrijke

overeenkomst met HHNK (een business case). Bedoeling is dat andere 6 Westfriese
gemeenten ook instemmen met dit voorstel. We doen dit samen om zodoende positieve

en negatieve effecten zoveel mogelijk gelijkmatig te verdelen over de Westfriese
gemeenten. Zeker is dat als we niet zouden participeren in deze overeenkomst we als
gemeente Opmeer zonder meer veel slechter uit zouden zijn. Belangrijk daarbij was

gemeenten die het meeste baat hebben bij individuele overname binnenboord te
houden. Dat waren de gemeenten Hoorn, Stede Broec en Enkhuizen. Die dragen in de

huidige situatie veel wegenheffing af (met relatief veel inwoners), tegenover slechts
beperkte "service" van HHNK voor relatief weinig wegen. Zo draagt op dit moment

Hoorn met 60.000 inwoners en slechts 6 km weg veel geld in de richting van HHNK,
maar krijgt daar relatief dus weinig "service" voor terug. De gemeenten met dat effect

dragen fors bij om de business-case financieel te stutten. Als raad zijn we akkoord
gegaan met overdracht. Straks gaan we dus zelf over de wegen en de inrichting. Aan

de hand van een amendement (zie hieronder) hebben we dat wel uitgesteld naar 2023.
Het college kan zo nog beter kijken naar samenwerking met andere gemeenten en

zoeken naar kosten efficiëntie qua ambtelijke ondersteuning. Dit maakte dat ook VVD
en Fractie Bosch uiteindelijk konden instemmen met de wegenoverdracht. Door dt

proces "een lakmoesproef voor de regionale samenwerking" te noemen wordt de druk
richting andere gemeenten verlegd in de hoop dat zij zich ook achter de business-case

te scharen. 

voor vragen of opmerkingen: cdaopmeer@quicknet.nl
 

Motie zelfbewoningsplicht

Amendement tot uitstel en verduidelijking beslispunten voorstel overdracht
wegen

Raadslid aan het woord

Jos Blank

Een wijze les van Johannes Luken

Mijn naam is Jos Blank, ik ben raadslid sinds 2018. Eerder zat ik in de gemeenteraad
van 2006 tot 2010 en ik heb nog een invalbeurt gehad in de periode 2010-2014. Ik zit

nu in de commissie Ruimte. 
Door het goede verkiezingsresultaat in 2018 kwam ik in de raad. We zijn nu 2021 en er
zijn al wat zaken gepasseerd. Belangrijkste punt in het verkiezingsprogramma was een
heroverweging van de locatie voor het IKC in Spanbroek/Opmeer. Dit is gelukt: het IKC

komt nu op de locatie van de Bonifatiusschool. Helaas is de eerste coalitie die we
gevormd hadden met DSV en VVD gesneuveld. Nu, in de nieuwe coalitie met

Gemeentebelangen en PvdA hebben we afgelopen jaar meteen al een vervelende
maar noodzakelijke beslissing moeten nemen om de ozb te verhogen. Vervelend omdat

het iedereen in de portemonnee raakt, noodzakelijk omdat we als gemeente Opmeer
onze uitstekende voorzieningen willen behouden en ook willen voorkomen dat we door
uitstel van deze stap door de Provinciale Staten onder “curatele” worden gesteld. Dan
zou het voor Opmeer nog duurder worden en zouden we veel voorzieningen verliezen.

Een gebeurtenis die veel indruk heeft gemaakt is het plotse overlijden van
burgemeester Nijpels, die anders in juni afscheid zou nemen maar nu in het harnas is

gestorven.  
Het benoemingsproces voor zijn opvolger was al gestart en is nu afgerond. Als alles
goed gaat wordt in juli de heer Van den Hengel tot nieuwe burgemeester benoemd. 
In de tussentijd hebben we kennis kunnen maken met waarnemend burgemeester

Groeneweg. Om een goed beeld te krijgen van de raad heeft hij met alle fracties kennis
gemaakt en gepeild hoe alles reilt en zeilt en wat de mensen beweegt om zich in te

zetten in de gemeenteraad.
Zo vroeg hij mij hoeveel uur ik per week besteed aan het raadswerk (ergens hoorde ik

dat dat gemiddeld 15 uur zou zijn). Ik had daar geen antwoord op want zo reken ik niet:
als raadslid probeer je je werk goed te doen en daar hoort bij het lezen van stukken, het

bijwonen van vergaderingen en bijeenkomsten, het geïnformeerd blijven over
ontwikkelingen in het dorp en de regio en zo verder. Dit is wat mij betreft niet echt

meetbaar in uren: het lezen van stukken gaat tussen andere zaken door; soms zelfs
met één oog op de IPad en een ander op bijvoorbeeld een voetbalwedstrijd. Het

geïnformeerd blijven is evenmin een afgebakende taak, als iets je interesse heeft, dan
wil je zoveel mogelijk over een onderwerp weten. Daar gebruik je de bijeenkomsten

voor, lees je de krant, zoek je naar relevante stukken en praat je met mensen.
Kortom: als je met plezier en toewijding je werk als raadslid doet, dan kost het wel tijd,
maar eigenlijk merk je dat niet. Ok, soms zijn er wel vergaderingen of verplichtingen

waar je niet echt op zit te wachten, maar zoals Johannes Luiken al in 1712 zei: Uit alles
leert men!

We hebben nog maar kort te gaan tot de volgende gemeenteraad-verkiezingen; die zijn
16 maart 2022. Er liggen nog uitdagingen op het gebied van de overdracht wegen, de
invoering van de Omgevingswet en plannen voor herinrichting van het centrum. Als

alles gaat zoals we willen kunnen we ons werk voortzetten na maart 2022. 
 

Groeten, Jos Blank
 

Vanuit het college

Robert Tesselaar, wethouder

Overlijden Gertjan Nijpels en
gevolgen voor het college
Het onverwachte overlijden van
burgemeester Gertjan Nijpels sloeg
letterlijk en figuurlijk een gat in het
college van B&W. Hoewel de wereld
na dit tragische verlies lijkt stil te
staan, merk je aan alles dat het
gemeentelijke werk toch gewoon
blijft doorgaan. De ambtenaren
werken voorstellen uit en als college
dien je vervolgens richting aan te
geven en besluiten vast te stellen. 
 
Maar dit neemt niet weg dat het een
verwarrende periode was. Zeker
toen ook nog eens collega-
wethouder Rabella Wiersma
langdurig uitviel als gevolg van
Corona. En met slechts twee
wethouders  in het college merk je
dan toch wel een stevige belasting
qua werk. 
 
Alleen al om deze reden kwam de
hulp van Wim Groeneweg als
waarnemend burgemeester meer
dan geroepen. Niet alleen het werk
kan over meerdere bestuurders
worden verdeeld, maar het is ook
gewoon heel fijn om iemand met zijn
bestuurlijke ervaring in het college te
hebben. 
 
Kortom, de samenwerking gaat goed
en dat vertaalt zich ook uit in een
aantal belangrijke besluiten die we
de afgelopen tijd hebben genomen.

IKC: Bouwheer overeenkomsten
met schoolbesturen
Zo hebben we onlangs de
overeenkomsten met de
schoolbesturen (SKO & Allure) en
Kinderdagverblijf Berend Botje
ondertekend voor de bouw van de
Integrale Kindcentra in Hoogwoud en
Spanbroek-Opmeer. Deze
overeenkomsten vormen een
belangrijke stap richting de
nieuwbouw van de basisscholen. De
verwachting is dat het integrale
kindcentrum in Hoogwoud in 2024
zal worden geopend, voor het
kindcentrum in Spanbroek-Opmeer
is de opening in 2025 voorzien.
 
Meer sociale huurwoningen
Ook hebben we als college besloten
om de komende jaren in totaal 41
huurwoningen toe te voegen aan de
sociale woningvoorraad die we op dit
moment in onze gemeente hebben.
Deze uitbreiding is hard nodig gelet
op de huidige druk op de
woningmarkt en de eveneens lange
wachtlijsten voor een huurwoningen.

Verplaatsing Koenis en
ontwikkeling
De verhuizing van
mengvoederbedrijf Koenis vanuit
Opmeer naar het industrieterrein
Agriport biedt in dit verband ook
volop kansen om doorstroming te
bewerkstelligen op de woningmarkt
in onze gemeente. Het is de
bedoeling om op de plek van Koenis
in ’t centrum een tweede supermarkt
met senioren appartementen te
bouwen. Het behoeft geen uitleg dat
dit een ultieme kans is om te komen
tot een opwaardering van het
centrumgebied van Spanbroek en
Opmeer. Een initiatief kortom, waar
we als college van hebben gezegd
dat we dit met prioriteit willen gaan
behandelen.
 

Wethouder Tesselaar met Leo Wijker (voorzitter college van bestuur SKO) na
ondertekening van de bouwheer overeenkomst

                     Kalender

12 mei 2021   - Raadsvergadering
18 mei 2021   - Bestuur CDA Opmeer
8 juni 2021     - Commissie ruimte
9 juni 2021     - Commissie samenlevingszaken 
10 juni 2021   - Commissie bestuurlijke zaken
23 juni 2021   - Raadsvergadering
24 juni 2021   - Raadsvergadering (begroting)

Let op: aanvangstijdstippen van commissie- en
raadsvergadering kunnen wisselen.
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